GV2-6D230805 Departure on Friday

DAY () 1 FRI •Walker Hotel Chenggong or similar 3★

Departure + Taipei PICK UP FROM AIRPORT ~ HOTEL

After arriving at the airport, you will be greeted by excellent staff. After leaving the airport, you will go to the designated hotel to experience the delicious food and shopping in Taiwan.

DAY 02 SAT •B/X/X •Century Hotel or similar 4*

Taipei -Taoyuan LEOFOO VILLAGE THEME PARK +

WILDLIFE PARK~ZHONGZHEN NEW VILLAGE~ FLAG HOUSE~ GLORIA OUTLETS

Leofoo Villge Theme Park: In the theme park are the Arabian Palace, American Western Streets, South Pacific Ocean and Wild Life Kingdom, where tourists can have a good time. Besides scheduled performances, there are also amusement facilities and food and drink services. People can experience thrilling and also exciting entertainments here. It is full of laughers.

Zhongzhen New Village: Zhongzhen New Village is a military village that houses the Yunnan-Burmese troops. It is the only cultural settlement in Taiwan that integrates the characteristics of the Yunnan, Burmese and Thai ethnic groups. It aims to root the history and exotic culture of the isolated army in Taoyuan, so that the history and culture of Zhongzhen New Village can be found here. Deep cultivation and sustainable development. Zhongzh<mark>en Market is a market nearby.</mark> Immigrants from Yunnan, Myanmar and Thailand gathered together to sell their hometown delicacies for a living, becoming the largest distribution center for Yunnan, Myanmar and Thai delicacies.

Flag House: Grandpa Wang, the advocate of the Flag House House, is a lone descendant of the Yunnan-Burmese guerrillas. More than 20 years ago, in order to promote the concept of loving the country and respecting the national flag, he decorated many flags in his rice shop because the number of flags is really amazing. , Zhang Laowang's dried rice shop has also become an internationally famous flag house attraction, and the delicious taste of authentic Yunnan dried rice has deeply captured the hearts of many gourmets.

Gloria Outlets: Gloria Outlets is the largest open-air American-style shopping mall in Taiwan. It gathers a variety of international boutique brands, including fashion, sports and leisure brands, as well as baby products, jewelry accessories, etc. It also has a food court and a large parking lot, providing Consumers European and American outlet shopping experience

 $\mathbf{DAY}(\mathbf{03})$ SUN \bullet B/L/X \bullet One Chung Hotel or similar 3 \star

HAOKE CULTURAL AND CREATIVE PARK~ Taoyuan- GLASS TEMPLE~LUKANG TOWN~ Taichung TAIWAN YOGURT BISCUIT ACADEMY~ RAINBOW VILLAGE~FENGJIA NIGHT MARKET

Haoke Cultural and Creative Park: Haoke Cultural and Creative Park has moved Taiwan retro red bricks house by house, as if walking into the daily life of the Hakka people. There are also many cute and easy-to-photograph landscaping devices, which are very suitable for walking around.

GlassTemple: Glass Matsu"Shing Temple guard" glass combined 132team to build the world a unique glass temple, with at least70,000glass, spent \$ 70 million, fourmeter high ceiling temple, one of the most special,1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains

Lugang Street: Polular port city in Taiwan, but also with the decline of the port and lonely, but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture

FUN TRAVEL

Taiwan You good School of Cookies: Taiwan You good School of Cookies is a gray biscuit magic castle that stands among the pristine fields of Changhua. It exudes the mouth-watering aroma of biscuits from time to time. In addition to satisfying everyone's interest in taking photos, the Taiwan You good School of Cookies You can better understand the production process of the biscuit factory, and there are quite a lot of biscuits and coffee to taste.

Rainbow Village: It was originally a military community planned to be demolished. A resident tried to keep it and turned the cold and abandoned community into a vivid landscape of painting. Finally the government decided to keep the innovation and canceled the demolishing.

Fengjia Night Market: It is the largest and famous sightseeing night market in Taiwan. The consumption of Fengjia Night Market is "cheap and big bowl" which attracts people who love night markets from all walks of life; Fengjia Night Market is famous for its novel and interesting snacks, which have become innovative snacks The original place, large intestine wrapped in small intestine, charcoal grilled chicken steak, stinky tofu, pearl milk tea, etc. are all delicacies not to be missed.

DAY 04 MON •B/L/X •One Chung Hotel or similar 3*

THAO CULTURE AND HISTORY MUSEUM ~ Taichung- CONA'S CHOCOLATE CASTLE ~ SUN MOON LAKE ~ NANTOU TEA GARDEN ~ AUDIT NEW VILLAGE ~ Nantou ONE CHUNG NIGHT MARKET

Cona's Chocolate Castle: Cona's Chocolate Castle, a European castle combined with the gorgeous design of medieval Rococo to create a new six-sense experience. Through light sculpture shows and chocolate light and shadow interaction, visitors can understand the creation of chocolate from scratch.

Sun Moon Lake: The SUN Moon Lake, with an elevation of 748 meters above sea <mark>level, is the only natural big lake in</mark> Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Audit New Village: Taichung Audit New Village (Audit 368 New Entrepreneurial Village), which was converted from an old government dormitory, is the most popular tourist attraction in Taichung in recent years.

One Chung Night market: One Chung night market is a well-known night market in Taichung , with gourmet snacks and cheap clothes and shoes famous . Located in the student district, so inexpensive, there are quite a few dishes like a chicken Zhonghao , eighty-two grilled chicken, ice tea A month , jiguang savory chicken , A SIR tea waiting for you

DAY 05 TUE •B/L/X •Happiness Inn Hotel or similar 4★

Taichung-TIANLU ART MUSEUM ~ 44TH SOUTH VILLAGE ~ TAIPEI 101 (OBSERVATION DECK AT OWN EXPENSE) ~ Taipei TAIPEI PUPPET THEATER ~ VIGOR KOBO ~ XIMENDING

Taipei 101: Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Vigorkobo Bakery: It is one of the top ten famous souvenir shops in Taiwan. More than 50 news media have interviewed, such as the TVBS Super Taste Sasha and Mei Fong's Cooking Class with Chen Meifeng. You can taste many representative Taiwanese cakes, such as pineapple cake, Suncakes, mung bean cakes, taro cakes, nougat... are waiting for you to taste.

Ximending: This collection of all the favorite of young people nowadays, film, fashion, jewelry, fashion boutique, exotic tattoos, international cuisine, idol singer sings ..., let Ximending become a favorite of young popular new park .

DAY 06 WED •B

Taipei → Sweet Home Drop off ~ Airport

After breakfast, free at leisure until the time is up, transfer to the airport, and return to sweet home by luxury airliner.

The above itinerary is for reference only, the correct itinerary is based on the readjustment of the local reception agency æcording to the actual situation at that time

Taiwanese Specialties: Mountain Specialty Center Tianlu Art Center,



6天 ₹ 六福村趣旅行

★安排前往台灣最大遊樂園—六福村主題樂園+野生動物園,老少咸宜的景點 ★安排熱門新點—好客文創園區、忠貞新村、華泰名品城、妮娜巧克力城堡、台北偶戲館

GV2-6D230805 星期五出發

出發地十十台北 接機~酒店

抵達機場後由優秀人員迎接,出機場後前往<mark>指定下榻酒店,開</mark>始體驗台灣的美食與逛街樂趣。

□AY ()2 SAT •早餐/自理/自理 •蜜月世紀或同級4★

台北-桃園 六福村主題樂園+野生動物園~忠貞新村~ 國旗屋~華泰名品城

六福村主題樂園:是台灣最大的複合式主題遊樂園・趣味活潑的 適合全家旅遊休閒國度・超棒的四大主題遊樂區--阿拉丁皇宮、 南太平洋、非洲大草原、美國西部平原給您不同的玩樂感受;園 區內除遊樂設施外並有設置動物園可供遊客參觀欣賞。

忠貞新村: 忠貞新村是安置滇緬部隊的眷村, 台灣唯一融合滇、緬、泰族裔特色的文化聚落,將孤軍歷史和異域文化紮根在桃園忠貞市場為附近一帶的市集。聚集來自<mark>滇緬泰的移民,為了生計</mark>賣起家鄉味,成為滇緬泰美食最大的集散地。

國旗屋:國旗屋屋主張老旺爺爺,是<mark>滇緬游擊隊的孤軍後裔,二</mark>十多年前為宣揚愛國家、敬國旗理念,在自家的米干店佈置了許 多國旗,因為國旗數量驚人,米干店也成為聞名國際的國旗屋景 點,而道地的雲南米干的好味道也深深擄獲許多饕客的心。

華泰名品城:華泰名品城為台灣最大露天美式購物中心,集結多種國際精品品牌,包括流行時尚、運動休閒品牌,及嬰幼兒用品、珠寶配件等,並設有美食街,提供消費者歐美式outlet購物體驗

I) A Y () 3 SUN ●早餐/午餐/自理 ●一中商旅或同級3★

桃園-台中 <mark>好客文創園區~玻璃廟~鹿港小鎮~</mark> 台灣優格餅乾學院~彩虹村~逢甲夜市

好客文創園區:好客文創園區把台灣復古紅磚一屋一瓦搬進來,彷彿走進了舊時客家村,有許多可愛又好拍的造景,適合走走。玻璃廟:玻璃媽祖廟『護聖宮』結合132家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟,至少用7萬片玻璃,斥資7千萬元,廟內挑高4公尺,其中最特殊的,是用了1400片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕,堆砌出玉山主峰,為了呈現山戀的立體感。

鹿港小鎮: 曾是台灣最熱鬧的港口城市,卻也隨著港口沒落而落 寞,卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美 食小吃,到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!

台灣優格餅乾學院:台灣優格餅乾學院是一棟灰色的餅乾魔法城堡,聳立在彰化純樸的田野間,時不時散發令人垂涎三尺的餅乾香氣,在這裡除了可以滿足大家喜歡拍照的樂趣,更能認識餅乾工廠的製程,並有相當多的餅乾與咖啡可供品嚐

逢甲夜市:是全台灣最大且著名的觀光夜市,逢甲夜市的消費以 『便宜又大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾;逢甲夜市以新奇 又有趣的小吃聞名,成為創新小吃的原始地。

I)AY()4 MON ●早餐/午餐/自理 ●一中商旅或同級3★

妮娜巧克力城堡:妮娜巧克力夢想城堡,歐洲古堡結合中古世紀 洛可可的華麗設計,打造全新的六感體驗,並透過光雕秀、巧克 力光影互動,讓遊客了解巧克力從無到有的製作概念。漂亮的歐 風城堡成了南投埔里這裡新地標,希望能將巧克力的美味傳遞給 更多人,體現寓教於樂的精神,適合親子、家人、朋友、網美們 來探訪這美麗的城堡唷!

日月潭風景區:全台最大淡水湖泊,四周群巒疊翠,山水相映的景致相當美麗,南形如月弧,北形如日輪,所以名為『日月潭』,是古今中外遊客來台必訪景點。

審計新村:由政府老舊宿舍改建的台中審計新村(審計368新創聚落)是近年最夯台中景點,包括審計新村美食、甜點、咖啡,滿滿文創小物的審計新村市集。

一中夜市: 一中夜市為台中知名夜市,以美食小吃及廉價衣服鞋子著名。地處學生商圈,因此物美價廉,有相當多美食如一中豪大雞排、八兩碳烤雞排、阿月紅茶冰、繼光香香雞、阿SIR茶飲...等您來親自品嚐。

DAY 05 TUE ●早餐/午餐/自理 ●幸福讚或同級4★

四四南村:過去四四南村:過去為眷村之一,因當時住的是聯勤第44兵工廠的廠工,又位於工廠之南,故名四四南村,雖然地方不大,但卻保留很多跟繁華都市不同的味道,與附近熱鬧的101百貨商圈形成一個強烈的對比

台北101:台灣第一高樓,總高度達508公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

台北偶戲館:台北偶戲館館內主要有戲偶展示、演出、教學等活動舉辦,也可以購買戲偶的藝術品,館內有布袋戲及皮影戲為主的展示介紹,還可以簡單體驗操作木偶的樂趣,您一定看過!但是您可能沒操作過,在此可以免費體驗懷舊文化操作喔!

維格餅家:為台灣十大伴手禮名店之一,超過50家新聞媒體曾經採 訪過,如時尚玩家莎莎跟美鳳有約陳美鳳,有許多代表性的糕餅可 品嚐,如鳳梨酥、太陽餅、綠豆糕、芋頭酥、牛扎糖...等。

西門町:這裡集合了時下年青人所有的最愛,電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會...,都讓西門町成為年輕人最愛的流行新樂園。

DAY 06 WED •早餐

台北十十甜蜜的家 送機~機場

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特産: 山地特産中心、天祿藝術中心、茶葉







序	行程編號	酒店	行程名稱	出發日	建議	Single Room
					售價	Surcharge
0	GV2-	3+4	6D 六福村趣旅行 LEOFOO VILLAGE FUN TRAVEL	星期五 Depart Every	SG518	SG195
5	6D230805	*		Friday		

- 超過 2 歲未滿 12 歲屬於小孩; 一位大人與一位小孩同房‧則小孩與大人同價; 小孩加床 80%‧小孩不佔床 60%‧未滿 2 歲免費。
- 以上報價有效期限為 2023 年 10 月 22 日至 2023 年 12 月 23 日 < 以散拚團出發日為準 > 。上述每團 NET 報價 + SG\$20 升等全四星酒店
- 請於出發日 15 日前訂團‧若在 15 天內請先詢問是否滿團。出發前 10 天給確認書及帳單‧請於出團前 3 天匯入團款‧ 若未收到團款‧視同取消。
- 請依表格 E-MAIL 或通訊軟體 訂團(**附件心之旅訂團單**)·同一團裡同一組團社 16 位 FOC 1 位。酒店皆可更換·指定須補價差。
- 本配套為兩人成行,只有一位參加需收取兩位費用;接送機人數至少要2人以上,若為1人需補接機差價。
- 取消標準:出發前 4-10 日賠償團費 10%,1-3 日 30%,當日後 50%。

Click here to Submit Enquiry

(GV - 23/09/2023)